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 23.12.2024פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

בלשכת ראש   23.12.2024פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני ה  

 המועצה. 

 ראש המועצה  -גיל חנניה  משתתפים: 

 

 חברי הנהלה:

 

רוז'נסקי,  דפנה לב ארי , שושנית עציון, ענת חולי, מיכל אורון עזני, , אסתי  

 נטע ארז , דרור לוי, אביטל תבור, תמיר יונגר, ליאור זיוון, שלומי פרץ
   

 נעדרו: 
 

 מנכ"לית  –ניצן מחנאי גרמן  צוות מקצועי: 

 גזבר   –אבישי יצחקי 

 מנהל אגף שפ"מ  –רגב גולן 

 מהנדס  –יואב מלטר 

 יועמ"ש  –אריאל פישר 

 

 

 על סדר היום: 

 . 2025דיון בתקציב לשנת  .1

על פי האמור בסעיפים   , מר שי קדם,קביעת שכרו ותנאי העסקתו של מנכ"ל הרשות .2

ולצו המועצות המקומיות )ב(,    -1951לצו המועצות המקומיות )א( התשי"א,  139-140

 . 1953, - התשי"ג

 החלטה בנוגע לחתימה על הסכם להקמת טיפת חלב מול משרד הבריאות   .3

 עדכוני ראש המועצה.  .4

 

 

 

 

 

 

 

 

 בברכה,

 גיל חנניה 

 ראש המועצה          
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 החלטות:

 2025 לשנת תקציבההנהלת המועצה מאשרת את  .1

 ל  "משכר מנכ 100%  ,1.1.25 החל מתאריך ה ,הנהלת המועצה מאשרת את שכרו של שי קדם .2

 הנהלת המועצה לא מאשרת את החתימה על ההסכם מול משרד הבריאות ,  .3

 לא מאפשר פעילות נוספת ומנטרל את אחד ממבני הציבור   שר עקב ההסכם הדרקוני א

 דים , ומורה למועצה להמשיך ולקדם את שיפוץ והשמשת המבנה לטובת הציבוריהכמעט יח

 הנהלת המועצה דורשת לקבל חוו"ד משפטי מהיועץ המשפטי בנוגע ליציאת למכרז   .4

 על הפעלת תחום הכדורסל  
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 מהלך הדיון:

 2025דיון בתקציב לשנת  .1

 מציג את עיקרי התקציב.  אבישי יצחקי: 

המועצה גיל חנניה:  חברי  את  לשבח  המאומצת  על    הזדמנות  בלמידת  העבודה 

שלח.  לאבישי ועל כל התשובות שאבישי    על כל השאלות שנשלחוו   התקציב

 הנתונים יהיו שקופים היה לי חשוב שתכירו את כל סעיפי התקציב ושכל  

כרגע אנחנו הצלחנו   16.12- שהצגנו להנהלה בב  לאחר העבודה על התקצי 

אש"ח    171של כ  בסך  בתקציב    השאיר סכום גמישל לאזן את התקציב ו

   . איך מחלקים את הסכוםלהחליט  היום צריך  שאותו ו

טבלה) ש  מרכזת  מוצגת  סעיפים  עם  של  משיחות  ההנהלה  עלו  חברי 

 2025ואז לאשר את התקציב כולו לשנת  לאישור( כאופציה 

 לאחר דיון והסכמה של כולם: 

 תיירות ועסקים  -אש"ח   20

והחברתי   פעילותחיזוק    -אש"ח    60 המגדרי  השוויון  בתחום    קהילתית 

 ס "קהילות דרך המתנ ו

ניקיון    -אש"ח    61 ימי  לתוכנית    ייעודייםתגבור  בהתאם  בשבוע  פעם   ,

   ע"י השפ"מ עבודה שתוכן

 יועץ שילווה את נושא קידום חוק העזר להיטל שמירה  -אש"ח   30

   שביל סובב בנימינה גבעת עדה אש"ח על שילוט 20ש  -בנוסף הוסכם *

 רים"תבמיועברו   מיתון תנועה מוסדות חינוך אש"ח יועץ תנועה 45ו 

 אולם גבע יטופל במסגרת שיפוצי קיץ רצפת ו

 12 –בעד  הצבעה:

 0 –נגד 

 0 –נמנע 

 

 2025הנהלת המועצה מאשרת את התקציב לשנת    -החלטה 

 

על פי האמור בסעיפים   , מר שי קדם,הרשותקביעת שכרו ותנאי העסקתו של מנכ"ל   .2

ולצו המועצות המקומיות )ב(,    -1951לצו המועצות המקומיות )א( התשי"א,  139-140

 1953, - התשי"ג

 100%תחילת העסקתו , כ  1.125מבקש לאשר לשי את שכר המנכ"ל מ   גיל חנניה: 
 שכר מנכ"ל 

 12 –בעד  הצבעה:

 0 –נגד 

 0 –נמנע 

 

משכר   100%, 1.1.25הנהלת המועצה מאשרת את שכרו של שי קדם, החל מתאריך ה  -החלטה 
 מנכ"ל
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 חתימה על הסכם להקמת טיפת חלב מול משרד הבריאות  .3

 מציג את הדברים.  גיל חנניה: 

 .חברת ההנהלה, אביטל תבור, יצאה מהדיון* 

 )ענת חולי, מיכל אורון עזני(  2 –בעד  הצבעה:

   9 –נגד 

 0 –נמנע 

 

הנהלת המועצה לא מאשרת את החתימה על ההסכם מול משרד הבריאות , עקב ההסכם    -החלטה  

דים , ומורה ילא מאפשר פעילות נוספת ומנטרל את אחד ממבני הציבור הכמעט יח  שרהדרקוני א

 למועצה להמשיך ולקדם את שיפוץ והשמשת המבנה לטובת הציבור

 

 

 

 

 הנהלת המועצה דורשת לקבל חוו"ד משפטי מהיועץ המשפטי בנוגע ליציאת למכרז   -החלטה 

 על הפעלת תחום הכדורסל 

 יצא מכרז לפני דיון בהנהלה  לא

 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה, 

 גיל חנניה 

 ראש המועצה            

 

 

 

 

 

 

 

 

 


